
"Vi forstår ganske enkelt ikke, at man ikke har valgt at opruste sengepsykiatrien. I stedet for 

at kaste sig ud i en revision af psykiatriloven, sundhedsloven og socialloven. Fagligt set 

giver det ikke så meget mening," sagde han dengang. 

 

Få dage inde i 2017 fik et nyt overfald på et bosted diskussionen til at blusse op igen i 

medierne. DPS' formand har ikke ændret holdning til aftalen: "Det er en lappeløsning. Hvad 

sker der, når de 150 pladser er besat? Hvis folk ikke bliver behandlet for deres diagnose 

eller stofmisbrug, har vi ikke stoppet det system, der producerer de farlige patienter," siger 

han. 


